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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1669 Säkerhetsklassning av tjänster på Migrationsverket

En text i nättidningen Bulletin tog nyligen upp frågan om säkerhetsklassning av 
tjänster på Migrationsverket. Skribenten har bland annat frågat 
Migrationsverket om kraven för tjänster som handläggare och beslutsfattare vid 
myndighetens medborgarskapsenhet respektive om det görs någon 
säkerhetskontroll av de personer som anställs vid Migrationsverket. 

Av de svar som Migrationsverket lämnat till Bulletins skribent framgår att 
ingen av ovan nämnda befattningar på medborgarskapsenheten är 
säkerhetsklassad.

Slutsatsen är att Migrationsverket inte genomför obligatoriska 
säkerhetskontroller för handläggare och beslutsfattare och att detta inte har 
gjorts sedan år 2013.

Med utgångspunkt i försiktighetsprincipen skulle det vara rimligt att 
handläggare och beslutsfattare på Migrationsverket, och kanske ytterligare 
befattningar, skulle omfattas av säkerhetsklassning. Detta för att minska risken 
för yttre påverkan i beslutsärenden.

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson: 

 

Avser ministern att vidta ta några åtgärder för att utöka säkerhetsklassningen av 
tjänster inom Migrationsverket?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-08
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


